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Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy 

MińskMazowiecki 

w dniu 3 sierpnia 2023 r. 



Protokół Nr LVII/2023 
Nadzwyczajna sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w dniu 3 sierpnia 2023 r. 

N a d z w y c z a j n a L V I I S e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła 
się w d n i u 3 s i e r p n i a 2 0 2 3 r . , w g o d z i n a c h 1 6 : 3 0 - 1 7 : 0 0 w s a l i k o n f e r e n c y j n e j Urzędu 
G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , u l . J . Chełmońskiego 14 . 

W se s j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , p . A n t o n i J a n u s z P i e c h o s k i Wójt G m i n y , p . Radosław L e g a t Zastępca Wójta, 
p . J o l a n t a D a m a s i e w i c z S e k r e t a r z i p . K a t a r z y n a K a l i n o w s k a S k a r b n i k G m i n y . 

Punkt !• 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
o b r a d y n a d z w y c z a j n e j L V I I s e s j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych. 

S e s j a n a d z w y c z a j n a została zwołana n a w n i o s e k Wójta w t r y b i e a r t . 2 0 u s t . 3 u s t a w y 
z d n i a 8 m a r c a 1 9 9 0 r . o samorządzie g m i n n y m ( D z . U . z 2 0 2 3 r . , p o z . 4 0 z e z m . ) i § 16 us t . 2 
i 3 S t a t u t u G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i u c h w a l o n e g o uchwałą N r X I I . 1 0 7 . 1 9 R a d y G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i z d n i a 2 4 paździemika 2 0 1 9 r . ( D z . U r z . W o j . M a z . z 2 0 1 9 r . , p o z . 
1 2 4 4 6 ) . 

Głosowania j a w n e i m i e n n e podczas se s j i odbywają się z a pośrednictwem 
o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości s p o s o b u 
głosowania poszczególnych r a d n y c h . Imienny wykaz głosowania radnych 
z nadzwyczajnej L V I I sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do 
ninieiszego protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z obecnością 14 r a d n y c h stwierdził 
prawomocność o b r a d . 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d n a d z w y c z a j n e j L V I I ses j i 
i zapytał, c z y są w n i o s k i l u b u w a g i - wniosków i u w a g n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyiety porządek obrad; 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d 
4. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w budżecie G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 2 3 r o k 
5. Uchwała w s p r a w i e z m i a n W i e l o l e t n i e j P r o g n o z y F i n a n s o w e j G m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 3 - 2 0 3 2 
6. Uchwała w s p r a w i e określenia t r y b u i s p o s o b u powoływania i odwoływania członków 

G m i n n e g o Zespołu I n t e r d y s c y p l i n a r n e g o ds. Przeciwdziałania P r z e m o c y D o m o w e j 
7 . Zamknięcie o b r a d 

Punkt 4. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2023 rok 

Wójt Gminy - poinformował, że Przewodniczący R a d y zwołał sesję n a j e g o w n i o s e k 
w związku z t y m , że k o l e j n a sesja p l a n o w a n a j e s t 1 4 września, a j e s t s p o r o dofmansowań, 
które należy rozliczyć i w t y m r o k u podpisać u m o w y i wykonać p e w n e z a d a n i a . Są wyłonieni 
p o t e n c j a l n i w y k o n a w c y n a p r z e t a r g a c h i d o p o d p i s a n i a umów p o t r z e b n e j e s t z a b e z p i e c z e n i e 
środków. Z m i a n y w budżecie szczegółowo omówi p . S k a r b n i k . Wójt p r o s i o podjęcie 
uchwały. 
Skarbnik Gminy - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały. 
Radny Maciej Gałązka - odnosząc się d o d o f i n a n s o w a n i a n a oświetlenie powiedział, 
że jesteśmy p r z e d z e b r a n i a m i sołeckimi i p r o s i o wyjaśnienia d l a c z e g o k o s z t y t a k wzrosły, 
b o szacuje się, że k o s z t j e d n e j l a m p y r a z e m z m a s z t e m j e s t o d 6 d o 10 t y s . zł. Są też 
miejscowości, g d z i e j e s t oświetlenie, a n i e m a i c h w zwiększeniach. Poprosił też o rozsądne 
p r z e z n a c z a n i e f u n d u s z u sołeckiego n a oświetlenie, b o może się t a k zdarzyć, że n i e z o s t a n i e 
w y k o n a n e i t r z e b a będzie j e dofinansować. 
Zastępca Wójta - powiedział, że w t y m r o k u p o p r z e p r o w a d z o n y c h p r z e t a r g a c h widać, 
że b u d o w a oświetlenia u l i c z n e g o j e s t z n a c z n i e droższa niż w l a t a c h ubiegłych. Wzrosły 
k o s z t y materiałowe o r a z i n n e k o s z t y i firmy składają w y s o k i e o f e r t y . Z a d a n i a w p r z e t a r g u 
p o d z i e l o n o n a t r z y g r u p y . P i e r w s z a g r u p a t o z a d a n i a w miarę w y s o k o w y c e n i o n e , jeśli c h o d z i 
o nasz budżet - Wicewójt przypomniał, że budżet t w o r z y się n a j e s i e n i , a d o p i e r o później 
n i e j e d n o k r o t n i e spływają k o s z t o r y s y i n w e s t o r s k i e l u b dane z n o w y c h przetargów i t e dane 
często są już różne o d t e g o co s o b i e zakładamy. W zeszłym r o k u tworząc budżet 
w y c h o d z o n o o d średniej c e n y n a dłuższym o d c i n k u oświetlenia i p o p r z e l i c z e n i u powstawał 
jakiś szacunek . W d r u g i m k o s z y k u były z a d a n i a , których n i e p r o p o n u j e się w te j c h w i l i 
d o w y k o n a n i a . P r z y p u s z c z a n o , że mogą być k i l k u k r o t n i e droższe o d wartości j a k a została 
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z a p r o p o n o w a n a w budżecie i w p r z e t a r g u się t o potwierdziło - n a r a z i e n i e m a p o z y t y w n e j 
d e c y z j i , a c z y w przyszłości będzie t o będzie się o t y m z a s t a n a w i a n o wspólnie z r a d n y m i . 
W t r z e c i e j g r u p i e zadań są z a d a n i a , które mają d o f i n a n s o w a n i a . Najczęściej są t o 
d o f i n a n s o w a n i a z Urzędu Marszałkowskiego w f o r m i e t z w . MIASów. T e n p a k i e t też 
s k i e r o w a n o d o z r e a l i z o w a n i a , a b y rozliczyć się. Najdroższe o f e r t y są n a p r z e t a r g a c h n a 
oświetlenia t y p u p a r k o w e g o , g d z i e są m a s z t y s t a l o w e połączone z e sobą k a b l e m z i e m n y m , 
najczęściej u m i e s z c z a n y m w p r z e s t r z e n i p o d c h o d n i k o w e j , c o się wiąże z w y k o n y w a n i e m 
przewiertów. T a k i e oświetlenie m a m y w O s i n a c h p r z y d r o d z e k r a j o w e j n r 9 2 . P r z e t a r g 
wyszedł wyjątkowo w y s o k o , b o były p e w n e błędy w o f e r c i e i d l a t e g o n i e można było 
wyłonić w y k o n a w c y . W y k o n a w c a policzył cały p r o j e k t , a w p r z e d m i a r z e wyszczególniono 
t y l k o część, którą c h c e m y zrobić i d l a t e g o j e s t t a m m o w a o 163 t y s . zł, a l e w o s t a t e c z n y m 
r o z r a c h u n k u Wicewójt s p o d z i e w a się dużo m n i e j s z e j k w o t y , n i e z a 16 masztów t a k j a k było 
p i e r w o t n i e , t y l k o z a 3 m a s z t y . K w o t a z p r z e t a r g u została z a c h o w a n a d l a t e g o , że w p a k i e c i e 
przedsięwzięć d o f i n a n s o w y w a n y c h są też i n n e z a d a n i a i j e s t t o d l a bezpieczeństwa, b o g d y b y 
były jakieś odstępstwa, w t e d y będzie m a r g i n e s d o uzupełnienia e w e n t u a l n e j brakującej 
k w o t y . Jeżeli d o t y c h c z a s o w y o f e r e n t złoży prawidłowo ofertę i p o d t r z y m a dotychczasową 
wartość t o będzie t o p o n a d 1 0 0 t y s . zł oszczędności, która będzie mogła być n a k o l e j n e j ses j i 
14 września w y k o r z y s t a n a n a i n n e ce le . Wicewójt dodał, że t r a d y c y j n e oświetlenia, j a k i e 
m a m y n a d r o g a c h , o p a r t e n a słupach b e t o n o w y c h połączonych z e sobą linią napowietrzną 
s z a c o w a n e są n a o k . 4 t y s . zł. Z a samą wymianę o p r a w y średnia cena wychodziła niecałe 
2 t y s . zł i są t o dane z p r z e t a r g u d o f i n a n s o w a n e g o i już rozstrzygniętego. Planując budżety 
sołeckie i w y d a t k i t r z e b a uwzględniać t e dużo większe k w o t y w porównaniu d o t e g o co było 
w p o p r z e d n i m r o k u . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są j e s z c z e p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2023 rok została 
p o d j ęta j ednogłośnie. 
Uchwała N r L V I L 5 3 8 , 2 0 2 3 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 5. 
Uchwała w sprawie zmian Wiełołetniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 

na łata 2023-2032 

Skarbnik Gminy - poinformowała, że j e s t t o o d z w i e r c i e d l e n i e w W i e l o l e t n i e j P r o g n o z i e 
F i n a n s o w e j z a p r e z e n t o w a n y c h z m i a n w budżecie. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmian Wiełołetniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 
na łata 2023-2032 została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr L V I L 5 3 9 , 2 0 2 3 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 6. 
Uchwała w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

Sekretarz Gminy - przypomniała, że p o d o b n a uchwała była p o d e j m o w a n a 2 2 c z e r w c a , 
a le o r g a n n a d z o r u zwrócił uwagę, że j e s t t o p r a w o m i e j s c o w e i w związku z t y m pojawił się 
p a r a g r a f mówiący, że uchwała w c h o d z i w życie 14 d n i p o o p u b l i k o w a n i u . Przypomniała też 
o z m i a n a c h w u s t a w i e . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej 
została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LVII.540.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 7 . 
Zamknięcie obrad 

P o w y c z e r p a n i u t e m a t y k i o b r a d Przewodniczący R a d y G m i n y zakończył o b r a d y 
n a d z w y c z a j n e j L V I I s e s j i R a d y G m i n y MińskMazowiecki, które odbyły się w d n i u 3 s i e r p n i a 
2 0 2 3 r . 

http://LVII.540.2023



